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Terugkoppeling SBI-overleg 11 januari 2021

Vanwege thuiswerken via GoToMeeting: uitwisseling van wederwaardigheden en bezigheden.

pwezio: EEE(vertor), IEKECE
vm Covid vaceinatieprogramma: [NNEXECHN, INEKECH,

Team

- EEE zijn bij BES geweest. Het gaat goed met haar en BER 27 januari start

BNW weer.

- van EPI zal tijdens de detachering van haar soa-taken overnemen.

- wordt dit jaar 3 dagen per week gedetacheerd van VWS/WJIZ naar het

RIVM/CIb, voornamelijk voor herziening wet PG.

DR/MT/CvT
- is het nieuwe waarnemend centrumhoofd IDS. Ze komt van J&V

(programmadirecteur evaluatie wet veiligheidsregio’s). Er zal een warme overdracht tussen

EEE onIEEEiin.
- Momenteel 2 OMT’s per week (vrijdag en maandag). Vorige en deze week overleggen van

OMT + GR samen.

-  Pipetpunten blijven een probleem, er is nog steeds geen nieuwe levering.
- DR morgen

o Nota over transitie ABR van programma naar lijn. Na besluit DR zal de OR worden

geinformeerd.
o Memo over P&C cyclus 2021 (wordt daarna verspreid).

- MT vandaag
o Gesproken over cohortstudie COVID-19 vaccinatie.

o MT is akkoord met het voorstel voor strategische sessies van het MT CIb komende

maanden. Voor de eerste sessie is het verzoek aan elk MT lid om de 3

belangrijkste punten tot nu toe, waar ze vanuit hun centrum het meest tegen aan

gelopen zijn in de bestrijding van COVID-19, toe te lichten. BER wil voorafgaand
ook met het SBI team een selectie van drie punten opstellen. Wordt vervolgd.

- De gang U-West, le verdieping, is voorlopig alleen toegankelijk met een pas voor mensen

die toegang hebben gekregen (autorisatie op huidige pas). Hieronder vallen alle Clb-

managers en een heel aantal collega’s die op dit moment regelmatig op de gang moeten

zijn voor COVID-19. En natuurlijk het SBI-team die haar werkplekken op de gang heeft.

Mocht het nodig zijn nog iemand toe te voegen, neem dan contact op met RL

Inhoudelijk rondje

- Donderdag Bestuurlijk Overleg Publieke Gezondheid (verplaatst vanuit december) over

o.a. toekomstige governance in de wet PG.

5.1.2e

CUNCURTEIFOLELS Is now back in Brussels and in quarantine now.

Today first day in the office.



Het concept Update Nationaal TB plan is gereed en wordt metBES en EEE besproken.
ECDC ihkv TB elimination in Europe vraagt ons voor consultancy in Griekenland, in najaar,

incl. workshop.
ECDC wil nog meer workshops en trainingen laten organiseren, er komt hiervoor meer geld

beschikbaar tot €250.000. Vraag is of we dit willen maar ook waar kunnen maken.

Hierover met 5.1.2e overleg gehad. Mogelijk meer menskracht nodig voor

uitvoering. Project duurt nog 22 jaar.

gaat soa-taken overnemen van komt van EPI en weet veel van

het registratiesysteem Soap. En kan helpen met verbeteren instructies voor registratie

consulten.

Een slag gemaakt met advies mbt MSM en bloeddonatie. BEE V&Z, werkt hier

aan. Advies wordt volgende week met VWS besproken. Verschillende discussies spelen rol;

er wordt naar VK gekeken, bijv. als je ander soort vragen stelt, zijn die minder

discriminerend, en zijn verschillende discussies gaande mbt onderzoek plasma maar ook

commercieel belang.
Mooi om te zien dat midterm review Nationaal Actieplan HIV, Aids en Gezondheid, leidt tot

hernieuwde actiebereidheid, en het veld ons er bij wil betrekken.

Had vorige week spoedoverleg met werkgroep tbv beantwoording vragen/standpunt Covid-

vaccinatie rondom zwangerschap voor Nieuwsuur, afgelopen vrijdag.

Complex voor elkaar krijgen afspraken rond vaccinatiecampagne, zowel naar

ziekenhuispersoneel, GGD-en, verpleeghuizen en GGZ-instellingen. Bij GGD-en speelt

juridische vertraging. stelt een speciale overeenkomst op voor 6 of 7

verpleeghuizen, af te sluiten met ziekenhuisapotheken en met zorgverleners zelf, tbv

distributie vaccin.

Een ander issue is dat het doorgeven van centrale registratie via CIMS nog niet lukt en

wordt het tijdelijk handmatig registreren overwogen.

Nav in vervolg op eerste aandachtspunt bevestigt George dat naast die speciale

overeenkomst voor 6/7 verpleeghuizen, Movianto verder de distributie van het vaccin

doet.

Sinds vorige week is bij ons werkzaam (PM partners) en houdt zich nu

bezig met afspraken tussen zorginstellingen en het RIVM over vaccinatiegegevens (di-

donderdag aanwezig/drie maanden).
Eind december hebben aantal Nederlandse reizigers Kort Geding gewonnen. Zij hadden

verzet aangetekend tegen het moeten overhandigen van een negatieve PCR-test bij

terugkeer naar NL. Viruswaarheid wilde deze uitspraak voor iedereen laten gelden.
Inmiddels heeft VWS snel wetgeving toegepast en is er nu een goede basis om van

iedereen die terug keert naar NL een negatieve test te eisen.

Tegen PCR testen is Hoger Beroep aangetekend. De argumentatie hiervoor is nog te

ontvangen (acte van grieven).
Verder loopt er nog een verzoek mbt ouders die de scholen weer open wil hebben.

Twee stagiaires zijn begonnen voor het European VEO project, €én stagiair is ingezet bij
het SPR-project onderzoek federated learning (technieken waarbij algoritme uitkomsten

naar de onderzoeksinstelling stuurt, zonder privacy gevoelige gegevens EEen

BEER en de andere stagiair bij nog een ander project ingezet.

Inrichting P-19, mn vaccinatiedeel dat vragen oproept en geregeld dienen te worden.

Streven om de ABR projecten voor 2021 op korte termijn goed in de systemen te hebben,

dit betekent opknippen naar lijnverantwoordelijkheid.
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Verder is er een nieuwe subsidieronde Zorgnetwerken per 1 mei en dienen plannen voor 1

feb ingediend te zijn. Nu bezig met welke werkwijze te hanteren bij de beoordeling van

deze plannen en een aantal RIVM’ers hierbij betrekken.

Vorige week overleg gehad met een van de zorgnetwerken dat niet goed liep. Dit was een

goed gesprek met een lid van de stuurgroep Sl sie |

Krijgt steeds meer inzicht in P-19 gezien eerste gesprekken met programmacoérdinatoren
hebben plaatsgevonden. Meeste gesprekken vinden volgende week plaats en bedoeling is

een overzicht te krijgen van thema'’s, tijdslijnen en oplevermomenten.

Volgende week eerste BO over P-19.

ACTIE TEAM heb je nog punten, laat het {JEREZ of [EER weten.
Tip voor thuiswerkers: heeft ivm rugklachten sta bureaustandaard aangeschaft, heel

tevreden mee. Zij stuurt link naar [JEEZY door. Nog niet zeker of haar declaratie bij het

RIVM wordt gehonoreerd omdat het geen standaard item is voor het thuiswerken.

Nav EEL offerte P-19 is goedgekeurd maar door [fEEingediende 4 onderzoeken heeft zij
niks over terug gehoord.
ACTIE [JEEZ] gaat na onder welke thema’s de onderzoeken zijn ondergebracht, incl.

projectnummers en koppelt dit aanBE terug.

Voornamelijk bezig met nieuwe informatieverzoeken OvV, ism EPI en LCI. Is heel veel

werk.

Daarnaast hand- en span diensten om sommige zaken in het Vaccinatieprogramma meer

soepel te laten verlopen en wat plooien glad te strijken.

Covid Q&A's overgedragen. Heeft weer meer tijd vrij, ook voor RVP.

Pakt evaluatie maternale Kinkhoest weer op, horizonscan en andere RVP zaken.

Was al eerder in vergadering aanwezig maar nu visueel zodat team met haar kan kennis

maken. Zij prijsde de RIVM-Nieuwjaarsbijeenkomst.

Initiatief nota VVD-kamerlid Veldman, waarin regering verzocht wordt aantal zaken te

doen mbt beter voor bereid zijn op nieuwe pandemieén, andere manier omgaan met

vaccinaties, ABR, anders organiseren RVP. Kamer wil reactie op dit stuk. 12 februari start

verkiezingsreces, daarom op 11 februari debat over deze initiatiefnota. Morgen vindt over

hierover gesprek plaats met aantal VWS-directies, GR en RIVM zodat reactie kan worden

opgesteld. [EXER neemt deel aan dit gesprek en heeft bijna alle reacties uit RIVM

binnen.

De voorgestelde methodologie spreekt niet zo aan maar er zitten punten als voorbereiding

pandemieén, opnemen in RVP, kosteneffectiviteit die mogelijk wel aandacht verdienen.

Eerste reactie jaarrapportage. Zoekt naar mogelijkheden om met zo min mogelijk

belasting informatie naar VWS krijgen maar kost haar meer tijd dan verwacht. Volgende
keer dient er ook gerapporteerd worden over P19. Geprobeerd zal worden andere

domeinen mee te krijgen in werkwijze van Clb.

Veranderen wekelijkse staven naar PO. Minister Van Ark wil niet meer met alle directeuren

aan tafel voor inbreng maar wil dit schriftelijk meegedeeld krijgen.

Zij spreekt dan wekelijks met of wnd DGV of DG Curatieve Zorg en eenmaal per maand

met het RIVM. We kunnen direct aan tafel bij minister en dienen ons af te vragen wat de

Minister dan gaan melden.
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